
Szanowny Panie, 

 

1. Co z Pana programu uważa Pan za najpilniejsze do zrealizowania w zakresie oświaty – edukacji w 

mieście? 

W pierwszej kolejności uważam, że należy wykonać inwentaryzację stanu istniejących placówek i 

ustalenie listy ich potrzeb. Już w tej chwili wiem, że potrzeby Miasta w tym zakresie są bardzo duże, 

m.in. np. budowa kompleksu szkolno-przedszkolnego na Laryszu czy przedszkola na Morgach. 

Uważam jednak, że to tylko kropla w morzu potrzeb Mysłowic. 

 

2. Czy i ewentualnie jak zamierza Pan w trakcie swej kadencji realizować podwyżki dla wszystkich 

pracowników jednostek samorządowych w mieście? 

Na pewno wynagrodzenia wszystkich pracowników oświaty zarówno nauczycieli jak i osoby 

zatrudnione w administracji należy urealnić. Podwyżki zaś muszą być uzależnione od możliwości 

budżetu Miasta. Grupa Nauczycieli będzie traktowana priorytetowo, gdyż jest to inwestycja w 

przyszłość Mysłowic. 

 

3. Czy przewiduje Pan podwyższenie nauczycielskich wynagrodzeń w oparciu o przepisy Karty 

Nauczyciela, a jeżeli tak, to do jakiego poziomu? 

(Zgodnie z rozwiązaniami zawartymi w art. 30 ust. 10 i 10a w zw. z art. 91d pkt 1 ustawy Karta 

Nauczyciela, stawki wynagrodzenia zasadniczego ustalone przez Ministra Edukacji Narodowej mogą 

być podwyższane przez rady gmin, rady powiatów, sejmiki województw oraz samorządy samodzielnie 

ustalają m.in. wysokość dodatków funkcyjnych czy motywacyjnych dla nauczycieli i dyrektorów). 

 

Na tym etapie, nie mogę deklarować konkretnego poziomu do jakiego wzrosną wynagrodzenia. 

Podam tę informację po szczegółowym audycie stanu finansów miasta. Jednakże mogę 

zagwarantować 100% pewność zabezpieczenia wypłacalności tych wynagrodzeń. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Papaj 


